
Protokół nr VI/2024
z obrad III Sesji Rady Miejskiej w Pasłęku kadencji 2024-2029 w dniu 28 maja 2024 r.
Obrady rozpoczęto 28 maja 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 14:40 tego samego dnia.
Ad pkt 1.
Otwarcie obrad sesji
Obrady sesji nadzwyczajnej w Sali im. Stanisława Paździora w Urzędzie Miejskim w Pasłęku otworzył 
Przewodniczący  Rady  Miejskiej  w  Pasłęku  Pan  Bogdan  Pobiarżyn  witając  wszystkich  zebranych. 
Następnie złożył życzenia wszystkim pracownikom oraz samorządowcom z okazji wczorajszego Dnia 
Samorządu Terytorialnego.

Ad pkt 2. 
Stwierdzenie prawomocności obrad.
Obrady były prawomocne, bowiem na sesji obecnych było 13 radnych. Lista obecności radnych stanowi 
załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.
W obradach uczestniczyli także sołtysi sołectw gminy Pasłęk oraz zaproszeni goście. Listy obecności 
sołtysów oraz zaproszonych gości stanowią załączniki nr 2 i nr 3 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 3. 
Wybór sekretarza obrad.
Do pełnienia funkcji sekretarza obrad Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował Radną Agnieszkę 
Furtak, która wyraziła zgodę. Innych kandydatur radni nie zgłosili.

Głosowano w sprawie:
Wybór sekretarza obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Ad pkt 4. 
Przyjęcie porządku obrad.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku złożył wniosek o dodanie po punkcie 11 porządku obrad 
punktu 11a – Ocena zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i 
demograficznej.

Głos zabrała Pani Agnieszka Pocełujko Kierownik Miejsko – Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej, 
która poinformowała, że ta ocena przygotowywana jest corocznie. Ministerstwo w kwietniu publikuje 
matryce danych i M-GOPS w Pasłęku je uzupełnia, po czym organ wykonawczy czyli Pani Burmistrz 
przedkłada radzie do 30 kwietnia 2024 r. Taka informacja została przekazana radnym poprzedniej 
kadencji oraz obecnej i to jest najbliższa sesja rady, kiedy można przedłożyć ją radzie. Ocena służy do 
planowania budżetu na rok 2025.

Przewodniczący Rady złożył drugi wniosek o dodanie kolejnego punktu do porządku obrad. Punkt 19a – 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela Gminy Pasłęk do Związku Gmin i 
Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego w Ostródzie. Przewodniczący przypomniał, że ww. 
punkt został omówiony bardzo dokładnie w dniu 23 maja 2024 r. na wspólnym posiedzeniu komisji Rady 
Miejskiej w Pasłęku.



Następnie Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie dodanie do porządku obrad punktu  11a – Ocena 
zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej oraz punktu  
19a – Podjęcie uchwały w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela Gminy Pasłęk do Związku 
Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego w Ostródzie.

Głosowano w sprawie:
Wniosek w sprawie dodania punku 11a i 19a do porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Następnie Przewodniczący poddał pod głosowanie cały porządek obrad.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie porządku obrad.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Porządek obrad stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 5. 
Przyjęcie protokołów z sesji 6 maja 2024 r. oraz 8 maja 2024 r.

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 6 maja 2024 r.

Głosowano w sprawie:
Przyjęcie protokołu z sesji 6 maja 2024 r. 
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Radni nie wnieśli uwag do protokołu z sesji z dnia 8 maja 2024 r.

Głosowano w sprawie:



Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 8 maja 2024 r.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Ad pkt 6. 
Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i utrzymania czystości na terenie Miasta i 
Gminy Pasłęk.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku przywitał zaproszonych w tym punkcie gości: mł. insp. 
Tomasza Piaskowskiego Komendanta Miejskiego Policji w Elblągu, podinsp. Tomasza Kamińskiego 
Komendanta Komisariatu Policji w Pasłęku, mł. bryg. Pawła Raczewskiego Dowódcę Jednostki 
Ratowniczo–Gaśniczej w Pasłęku, st. asp. Adama Krasińskiego Zastępcę Dowódcy Jednostki 
Ratowniczo–Gaśniczej w Pasłęku.

Głos zabrał Komendant Miejski Policji w Elblągu Pan mł. insp. Tomasz Piaskowski, który przedstawił 
się wszystkim zebranym oraz poinformował, że w Mieście i Gminie Pasłęk można czuć się bezpiecznie.

Głos zabrał podinsp. Tomasz Kamiński Komendant Komisariatu Policji w Pasłęku, który przedstawił stan 
bezpieczeństwa na terenie Miasta i Gminy Pasłęk w 2023 r.

Głos zabrała radna Elżbieta Hulanicka, która zwróciła uwagę na różnicę między kwotą mienia 
zabezpieczonego a ewentualnym odszkodowaniem, które dostają ofiary. Różnica w porównaniu do roku 
2022 jest duża. Czy wynika to z toczących się spraw czy pojawiły się inne komplikacje.

Odpowiedzi udzielił Pan Tomasz Piaskowski, który poinformował że wartość odzyskanego mienia to jest 
to co danej osobie skradziono a policja odzyskała i tej osobie oddała. Natomiast mienie zabezpieczone 
jest na poczet nie tylko odszkodowania, ale także zadośćuczynienia, środków karnych itd. Chodzi o to 
żeby sprawca nie tylko dostał wyrok, najczęściej w zawiasach, ale żeby odczuł też skutki finansowe 
czynu zabronionego. Czym innym jest mienie odzyskane a czym innym mienie zabezpieczone i stąd 
wynika różnica.

Głos zabrała Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk, która podziękowała policjantom z Komisariatu 
Policji w Pasłęku, Komendantowi Komisariatu Policji w Pasłęku oraz Komendantowi Miejskiemu Policji 
w Elblągu. Następnie odniosła się do spotkania, które miało miejsce w dniu wczorajszym z ww. 
komendantami. Tematem rozmowy była m. in. realizacja dodatkowych działań profilaktycznych, w 
kosztach których gmina Pasłęk będzie partycypować, działalność Straży Miejskiej oraz potrzeba 
przeprowadzenia modernizacji monitoringu w Pasłęku. Następnie Burmistrz Pasłęka złożyła na ręce 
komendantów listy z podziękowaniami.

Głos zabrał mł. bryg. Pawła Raczewskiego Dowódcę Jednostki Ratowniczo–Gaśniczej w Pasłęku, który 
przedstawił stan bezpieczeństwa powiatu elbląskiego w zakresie ochrony przeciwpożarowej w 2023 r. 

Głos  zabrała  radna  Elżbieta  Hulanicka,  która  podziękowała  za  gwarancję  bezpieczeństwa.  Następnie 
zaapelowała  do  radnych  aby  zabiegać  o  pozyskiwanie  jak  największych  środków dla  straży.  Każda 
jednostka  ma potrzeby i  jeśli  uda się  pozyskać środki  z  jakiś  programów to  trzeba to  robić.  Radna  
zapewniła,  że wszyscy radni  będą się  starali,  aby te  fundusze się  pojawiły m.in.  na sprzęt  strażacki, 
remizę czy wóz. 



Następnie  głos  zabrała  Pani  Burmistrz,  która  poinformował,  że  w  ubiegłym  tygodniu  gmina 
pozyskała  informację  o  możliwości  aplikowania  o  środki  na  bezpieczeństwo.  Podjęte  są  działania  i 
rozmowy w zakresie dofinansowania służb pożarniczych i bezpieczeństwa publicznego. Następnie Pani 
Burmistrz zaprosiła wszystkich na uroczystość Dzień Strażaka w dniu 1 czerwca 2024 r.

Burmistrz  Pasłęka  wręczyła  listy  z  podziękowaniami  na  ręce  Pana  Pawła  Raczewskiego  Dowódcy 
Jednostki Ratowniczo–Gaśniczej w Pasłęku oraz Pana Adama Krasińskiego Zastępcy Dowódcy Jednostki 
Ratowniczo–Gaśniczej w Pasłęku.

Ocena stanu bezpieczeństwa, porządku publicznego i utrzymania czystości na terenie Miasta i Gminy 
Pasłęk stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 7. 
Debata na temat stanu dróg wojewódzkich, powiatowych i gminnych na terenie Miasta i Gminy 
Pasłęk.

Głos zabrał Pan Robert Dróbka Kierownik Rejonu Dróg Wojewódzkich w Elblągu, który podsumował 
ostatni rok.

Głos zabrał radny Andrzej Juniewicz, który podziękował za współpracę. Następnie powiedział, że ma 
kilka uwag. W ubiegłym roku prowadzone były rozmowy w zakresie poprawy nawierzchni na drodze 
W505 Pasłęk – Robity. Radny zapytał, co się dzieje w tym zakresie, gdyż miała być stworzona 
dokumentacja i prawdopodobna poprawa nawierzchni. Druga sprawa jaką radny poruszył to projekt 
nakładek na drogi - m.in. droga Pasłęk – Rogajny, w kierunku Kwitajn. Te drogi są w złej kondycji 
technicznej. Kolejno radny zapytał jakie są przewidywania odnośnie budowy ścieżek rowerowych Pasłęk 
– Stegny oraz Pasłęk – Rogajny.
 
Pan Dróbka odpowiedział, że jeśli chodzi o ścieżkę rowerową to aktualizowana jest dokumentacja 
projektowa, wykonana 3 lata temu. Trwają rozmowy na temat ogłoszenia przetargu w tym roku aby ten 
zaprojektowany odcinek wykonać. W sprawie Robit odpowiedział, że naprawa zostanie wykonana. W 
sprawie drogi Pasłęk – Stegny poinformował, że w tym roku przewidziane są naprawy drogi 507 ze 
względu na to, że tam jest bardzo duży ruch i jest bardzo dużo szkód. Natomiast w miarę posiadanych 
środków ZDW postara się wykonać odnowy. P. Dróbka poinformował, że ZD chce się skupić na Pasłęku 
i odnowić m.in. ulicę Kopernika.

Radny Andrzej Juniewicz zapytał, czy istnieje jakaś możliwość budowy ronda na skrzyżowaniu przy 
Lidlu lub czy istnieje inna alternatywa żeby usprawnić ruch w tamtym miejscu. 

Pan Dróbka poinformował, że pierwszym krokiem żeby coś tam zrobić jest zgłoszenie tej sprawy na 
komisję BRD. Aby zrobić mniejsze rondo trzeba pisać do Ministerstwa o odstępstwo od warunków 
technicznych. Dlatego też, aby spełnić normy rondo na ul. Strażackiej jest bardzo duże. Pozostaje tylko 
kwestia, czy tam się zmieści małe rondo umożliwiające płynny ruch.

Głos zabrała radna Urszula Szuniewicz, która zapytała, czy jest szansa aby obkosić rowy w miejscowości 
Stegny. Do tej pory mieszkańcy sami obkaszali rowy, ale słyszeli, że za to mogą być jakieś kary. 

Pan Dróbka odpowiedział, że na początku czerwca wejdą firmy i na pewno wykoszą, ale jeśli chodzi o 
obkaszanie rowów przez mieszkańców, to na pewno nikt o to nie będzie miał pretensji. 

Radna Szuniewicz zwróciła uwagę na wykonywany 2-3 lata temu przepust na końcu miejscowości 
Stegny, w stronę Młynar. Przepust zimą podczas roztopów zalewa wjazd na posesję m.in. Pani Radnej i 
na drodze robią się duże koleiny. 

Pan Dróbka poinformował, że zjazdy i przepusty pod zjazdami powinny być utrzymywane przez 
właścicieli, ale jeśli to jest za zjazdem to Pan Dróbka podjedzie z Panem Żukowskim w to miejsce i 
sprawdzi. 



Radna zauważyła, że jest to duży problem ponieważ w zimę nie ma nawet jak wjechać do domu, bo woda 
z rowów zamiast przepustem leci przez drogę.

Pan Dróbka odpowiedział, że temat zostanie zbadany.

Głos zabrał radny Kamil Oskroba, który chciał zapytać o drogę 527, ale to pytanie zadał już radny 
Juniewicz. Trasa w kierunku Olsztyna ładnie się zmienia i radny ma nadzieję, że takie standardy będą też 
na tym odcinku.

Pan Dróbka powiedział, że można zauważyć jak wiele w Gminie Pasłęk wykonano robót.

Głos zabrał radny Jarosław Pietrzykowski, który zauważył, że przy drogach wojewódzkich często jest 
dużo drzew z wiszącymi, suchymi gałęziami. Radny zapytał, czy wykonywane są przeglądy i czy gałęzie 
są usuwane na bieżąco. Przy drodze na Kwitajny wiele jest właśnie takich drzew z gałęziami, gdzie przy 
dużym wietrze gałąź może się złamać.

Pan Dróbka poinformował, że przeglądy drzew wykonywane są w ramach objazdów przez kierowników 
obwodów. Wykonywany jest plan wycinki, ale na każde suche drzewo trzeba uzyskać pozwolenie, 
decyzję. Nie zawsze ta decyzja zostanie wydane a ZDW nie może wycinać sam drzew w pasie 
drogowym. Poza wycinką prowadzona jest także chirurgia drzew. Być może kierownik obwodu czegoś 
nie zauważył więc P. Dróbka prosi o sygnały i ZDW zajmie się tym tematem. 

Głos zabrał radny Aleksander Gajczewski, który poprosił o zajęcie się drzewami przy ulicy Dworcowej, z 
których zwisają suche gałęzie. To jest droga z dużym natężeniem ruchu i oby nie stało się tam jakieś 
nieszczęście. 

W tej sprawie Pan Dróbka odpowiedział, że ul. Dworcowa jest drogą powiatową i w tym zakresie trzeba 
rozmawiać z ZDP. 

Następnie radny Aleksander Gajczewski zwrócił się do Pana Zbyszko Zielińskiego Dyrektora PUW-K. 
Na ul. Bankowej naprzeciwko szwalni wykonywano prace, ale została dziura i wodociągi powinny to 
poprawić.

Dyrektor Zbyszko Zieliński odpowiedział, że zajmie się tym tematem. 

Przewodniczący Rady Pan Bogdan Pobiarżyn poprosił Pana Dróbkę o uściślenie, w jakim zakresie będzie 
wykonywana inwestycja dotycząca drogi nr 505. Następnie poprosił o przyśpieszenie sprzątania 
nawierzchni dróg wojewódzkich w Pasłęku, m.in. ul. Kopernika i ul. Westerplatte a także przyśpieszenie 
odnowienia tej nawierzchni. 

Pan Dróbka odpowiedział, że jeśli chodzi o drogę 505 to jest to zakres miejscowości Dawidy plus 
najgorsze odcinki na dojazdach. Droga będzie wybudowana w taki sposób, że wszystkie warstwy 
podbudowy z korytem, prawie metr drogi, będzie wybrane i odbudowane tak jak było to w miejscowości 
Sąpy.

Głos zabrał radny Bartłomiej Zalewski, który zgłosił problem zapadniętego chodnika przy rondzie 
Itzehoe przy przejściu dla pieszych.

Pan Dróbka odpowiedział, że zajmie się tym tematem.

Głos zabrał Sołtys sołectwa Nowy Cieszyn, który poruszył temat drogi Surowo – Grądki – Grużajny, 
która jest co chwilę łatana. Mieszkańcy proszą o położenie nowego dywanika. Sołtys poprosił o 
informację, czy ta droga będzie wykonywana.

Pan Dróbka odpowiedział, że można zauważyć jak wiele zostało zrobione za Surowem. Tamta część 
naprawdę wymagała napraw. Następnie poprosił o zrozumienie, gdyż ZDW ma ograniczony budżet a sam 



Rejon ma sieć drogową ponad 650 km. RZDW musi dokonać wyboru między drogą, która ma natężenie 
ruchu 10 tys. samochodów a drogą, która ma kilkaset samochodów oraz na jakiej drodze są największe 
szkody i jest najwięcej wypadków. Trzeba poprawić jak najbardziej bezpieczeństwo. 

Sołtys Sołectwa Nowy Cieszyn zapytał, czy pomógłby jakiś wkład ze strony Gminy Pasłęk, gdyby Pani 
Burmistrz i Radni zechcieli się dołożyć. Być może pomógłby również Wójt Gminy Godkowo.

Pan Dróbka odpowiedział, że to jest bardzo kosztowne, szczególnie teraz ze względu na sytuację, która 
jest na świecie. Metr kwadratowy kosztuje ok. 400 zł więc łatwo sobie policzyć ile kosztuje wykonanie 
odcinka drogi. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zintensyfikowanie zbierania z poboczy padłych zwierząt.

Pan Dróbka poprosił o zgłaszanie takich sytuacji na sekretariat i firma, która się tym zajmuje zbierze takie 
zwierzę w kilka godzin. 

Przewodniczący odpowiedział, że taka sytuacja była zgłoszona na ul. Kopernika i to zwierzę leżało 3 dni. 

Głos zabrała Pani Dorota Rudzińska Sołtys Robity – Wieś, która zauważyła, że ZDW wykonywał 
przepust na drodze przed Stegnami i została zerwana studzienka o dren. Studzienka została usunięta a 
jednak dreny na polach mają znaczenie i Pani Sołtys zapytała, co z tym problemem zostanie zrobione.

Pan Dróbka poprosił, żeby Pani Sołtys zostawiła nr telefonu.

Następnie Pani Sołtys zauważyła, że jesienią były czyszczone pobocza i w tamtym miejscu są zwiezione 
opony. Przypuszczalnie są to opony mieszkańców miasta a nie wsi. Pani Sołtys zapytała, kto to posprząta. 
Dokładnie chodzi o miejsce - koniec Robit a początek Stegna. 

Pan Dróbka odpowiedział, że jest to obowiązek zarządcy drogi więc ZDW się tym zajmie. 

Głos zabrała Sołtys Sołectwa Gulbity Pani Anna Duda, która zwróciła uwagę na przystanki autobusowe 
na terenie gminy Pasłęk, o których sprzątaniu nikt nie pamięta. Pani Sołtys sama sprzątała przystanek w 
Gulbitach, ale prosi żeby się tym tematem zająć. 

Głos zabrała Burmistrz Pasłęka, która złożyła podziękowania Panu Dróbce oraz Panu Marszałkowi. 
Następnie poinformowała, że w dniu jutrzejszym spotka się osobiście z Panem Marszałkiem i poruszy 
temat inwestycji drogowych, które były i mają być prowadzone zarówno w mieści jak i w gminie. 
Następnie Pani Burmistrz złożyła Panu Dróbce podziękowania i wyraziła nadzieję na owocną 
współpracę.

Przewodniczący Rady poinformował, że nie ma przedstawiciela dróg powiatowych więc nie ma kogo 
pytać, ale można będzie zadawać pytania odnośnie dróg gminnych, po przedstawieniu informacji przez 
Panią Burmistrz.

Głos zabrała Pani Elżbieta Wasiuk Burmistrz Pasłęka, która przedstawiła stan dróg gminnych.

Głos zabrała radna Elżbieta Hulanicka, która poprosiła pracowników urzędu aby uzyskać informację, 
dlaczego powiat tak rzadko wykasza pasy drogowe, głównie tzw. trójkąt widoczności. Te ekstremalne 
miejsca powinny być dopracowywane. Radna poprosiła aby pracownicy urzędu interweniowali i wymogli 
na powiecie aby dbali o to na bieżąco. Następnie Radna poruszyła kwestię dróg gminnych, które są 
ważne dla wszystkich mieszkańców. Radna wyraziła zadowolenie z pozytywnych zmian, bo widać, że nie 
jest to ograniczone tylko do zasypywania dziur a podchodzi się kompleksowo. Odnawiane i czyszczone 
są rowy. Podziękowała Pan Żukowskiemu Kierownikowi BGK za współpracę i pozytywną zmianę, która 
zaszła przez 5 lat. Następnie Radna zauważyła, że zna już informację dotyczącą utrzymania zatok 
autobusowych i przystanków i poprosiła żeby Pan Kierownik przedstawił tą informację Pani Sołtys. 



Głos zabrał Pan Henryk Żukowski Kierownik BGK dziękując za miłe słowa, które budują i mobilizują do 
dalszej pracy. W sprawie przystanków autobusowych i zatok, poinformował, że wykonywana jest 
inwentaryzacja tras, na których nie ma kursów autobusów, m.in. Starodroże S7, a są zatoki i przystanki 
autobusowe. Trzeba przemyśleć, gdzie można ulokować, i czy można zlikwidować przystanki ze względu 
na to, że są one nieużyteczne. Trzeba zwrócić uwagę, czy nie będzie tam uruchomionych kursów 
autobusowych. Jeśli będą to wiaty przystankowe zostaną pozostawione a jeśli nie, zostaną one 
zdemontowane i zatoki będą utrzymywane w należytym stanie. Jeśli chodzi o przystanek w miejscowości 
Stegny, podjęte są działania aby ten przystanek naprawić i aby pojawił się tam dach. Natomiast podjęte są 
prace dotyczące renowacji przystanków i pierwszym przystankiem jest wiata na ul. Wojska Polskiego. 
Pozostałe wiaty są zdewastowane, pomazane, brudne, ale będą sukcesywnie odnawiane.

Głos zabrał Radny Andrzej Juniewicz, który nawiązał do rozmowy Pana Starosty, która odbyła się 
podczas kampanii wyborczej w miejscowości Łukszty. Starosta zadeklarował pomoc finansową powiatu 
w realizacji remontu lub poprawy nawierzchni na drodze Łukszty – Robity oraz Stegny – Kawki. Radny 
zapytał Pani Burmistrz, czy gmina będzie rozmawiała ze Starostą o możliwości uzyskania środków na 
rozpoczęcie tej inwestycji drogowej. Następnie Radny zwrócił uwagę, iż dobrze byłoby porozmawiać z 
powiatem o wymianie nawierzchni na ul. Jagiełły, przy poczcie, od jednego ronda do drugiego. 
Poprawiłoby to wizerunek miasta. 

Głos zabrała Pani Burmistrz, która poinformowała, że rozmawiała z nowo wybranym dyrektorem w ZDP 
oraz z Panem Jackiem Iwanickim, który miał być obecny, ale ze względu na awarię na ul. Zwycięstwa, 
nie mógł dojechać. Ten temat omawiany był jako pierwszy punkt spotkania i Burmistrz uzyskała 
informację, że ZDP przystąpi do wykoszenia melioracji rowów, wzmocnienia pobocza kruszywem 
pozyskiwanym z Tolkmicka oraz przystąpią do rozmów na temat tej drogi. Natomiast z Panem Starostą 
będzie umawiane spotkanie, ponieważ jest sporo różnych tematów do poruszenia i na pewno ten temat 
drogi będzie omawiany. 

Przewodniczący Rady poinformował, że temat dróg Państwo radni poruszali 23 maja 2024 r. Uwagi na 
temat dróg gminnych zostały przekazane Pani Burmistrz i Panu Zastępcy elektronicznie drogą mailową. 

Głos zabrał sołtys Sołectwa Majki Józef Giers, który poruszył temat drogi Gryżyna – Majki, Majki – 
Kielminek, to jest droga, która była wyremontowana, ale uległa dewastacji. Pas Sołtys rozmawiał z 
Panem Żukowskim na ten temat i okazało się, że droga powinna być naprawiona w ramach gwarancji i 
należy do wykonawcy. Temat tej drogi ciągnie się już długo i trzeba na nią zwrócić uwagę. Jest tam dość 
duży ruch i trzeba ją naprawić dopóki nie została całkowicie zdewastowana. Poprosił Pana Żukowskiego 
o dołożenie wszelkich starań, aby tą drogę naprawić. Następnie Podziękował Panu Żukowskiemu za 
wykoszenie poboczy, które zostały wykoszone bardzo sprawnie, jak mało kiedy. W następnej kolejności 
zwrócił uwagę o temacie, o którym mówiła radna Hulanicka, drogach powiatowych. Wyjazd z Majek jest 
bardzo uciążliwy i co roku ten temat wraca. Sołtys prosi o interwencję w sprawie dróg powiatowych. 
Następnie wyraził nadzieję, że współpraca z Panią Burmistrz oraz nową Radą dla sołtysów będzie 
owocna. 

Głos zabrał Pan Henryk Żukowski, który poinformował, że Pan Sołtys wie jaka jest procedura przy 
naprawie tej drogi a także jest w kontakcie z Panem Wojciechem Lusińskim, czyli właścicielem, 
dysponentem tej drogi. Firma, budując wiatraki, wykonała również dojazd do wiatraków, m. in drogę 
Gryżyna – Kielminek i Gryżyna – Majki. Pan Żukowski wraz z Panem Sołtysem są w kontakcie z Panem 
Lusińskim, przedstawicielem firmy, prosząc o naprawę dróg, które ta firma wykonała. To jest duża firma, 
w której od zgłoszenia do wyłonienia wykonawcy mijają miesiące. Nie jest to droga, której dysponentem 
jest urząd i urząd nie jest upoważniony do wydawania środków na drogę, która powinna zostać 
naprawiona w ramach gwarancji. Pan Lusiński ciągle obiecuje, że już naprawa nastąpi, ale nie następuje. 
Gmina dołoży wszelkich starań, aby kontakty wzmocnić i nie odpuszczać naprawy tej drogi.

Głos zabrał sołtys sołectwa Rogajny Pan Adam Buska, który powiedział, że Pani Burmistrz wygłosi 
ekspose, ale go nie było i w związku z tym sołtys chciałby zadać kilka pytań. Pan Sołtys zapytał, jak 
wygląda projekt drogi Pasłęk – Gryżyna – Rogajny- Leżnica. Następnie Sołtys zapytał Pani Burmistrz co 
może powiedzieć na temat plotek, które się pojawiły, o likwidacji szkoły w Rogajnach. Kolejno Sołtys 



zapytał Pani Burmistrz, jak będzie się układała współpraca z sołtysami, ponieważ z poprzedniej rady 
Sołtys nie jest zadowolony. Następnie Sołtys zapytał, czy Pani Burmistrz będzie miała odwagę spotkać 
się z mieszkańcami na zebraniach wiejskich, o których na pewno sołtysi będą powiadamiać. Żeby spotkać 
się z mieszkańcami prosto w oczy i zaznajomić z problemami. 

Przewodniczący Rady przypomniał, że zapytania i wnioski sołtysów będą w punkcie 9 obrad sesji a teraz 
trwa debata na temat stanu dróg i Pani Burmistrz udzieli odpowiedzi w punkcie odpowiedzi na zapytania 
i wnioski sołtysów.

Głos zabrała Pani Burmistrz, która w temacie drogi odpowiedziała, że prowadzone są prace w ramach 
zadania inwestycyjnego pn.: „Przebudowa dróg gminnych na odcinku Pasłęk – Gryżyna – Rogajny – 
Leżnica wraz z infrastrukturą, miejscowość Rogajny – etap I”. Wykonawcą robót jest firma: Milena 
Górska Przedsiębiorstwo Produkcyjno Handlowo Usługowe z Gronowa Górnego. Wartość prac w ramach 
umowy wyniesie 4.120.500,00 zł. Termin zakończenia robót budowlanych ustalono do dnia 31.10.2024r.
Gmina Pasłęk na ww. zadanie uzyskała dofinansowanie z „Europejskiego Funduszu Rolnego na rzecz 
Rozwoju Obszarów Wiejskich: Europa inwestująca w obszary wiejskie” w ramach Programu Rozwoju 
Obszarów Wiejskich na lata 2014-2020., na podstawie umowy podpisanej w dniu 6 września 2023r. 
pomiędzy Samorządem Województwa Warmińsko -Mazurskiego a Gminą Pasłęk. Wysokość 
dofinansowania wynosi 2.906.121,00 zł. tj. 63,63% poniesionych kosztów kwalifikowalnych zadania. 
Wykonawca wykonał kanalizację burzową na odcinku od drogi wojewódzkiej do zjazdu na Leżnicę, 
prowadzone są prace związane z wykonaniem podbudowy na tym samym odcinku, chodników, prace 
związane z usunięciem kolizji energetycznej, telekomunikacyjne oraz budową oświetlenia.

Głos zabrał sołtys sołectwa Nowy Cieszyn, który podziękował Panu Żukowskiemu za zakup lepszego 
kruszywa. 

Głos zabrał sołtys sołectwa Leżnica Pan Piotr Becmer, który zwrócił uwagę Panu Żukowskiemu, że mija 
pół roku a sołectwo nie doczekało się ani kruszywa, ani równania drogi, ani koszenia. Sołtys zapytał czy 
będzie to realizowane. Następnie podziękował mieszkańcom Leżnicy ponieważ droga jest chyba 
najlepsza w gminie, dzięki równaniu przez rolników. 

Pan Henryk Żukowski powiedział, że gmina nie dotarła jeszcze z kruszywem do Leżnicy. Kilkukrotnie z 
Panem Sołtysem był w kontakcie, ale tak jak powiedział Sołtys, droga jest bardzo dobra, oprócz tego, że 
trzeba skosić. Pan Sławomir Stec zajmuje się tą drogą hobbystycznie, droga jest bardzo dobra a jeśli 
chodzi o wykoszenie to gmina jest w trakcie wykaszania poboczy więc będzie to zrealizowane. 

Głos zabrała Pani Anna Jasek sołtys sołectwa Łukszty, która zapytała o drogę w Łuksztach. Kruszywo 
zostało przywiezione 10 maja 2024 r. i miało być rozgarnięte po drogach a do tej pory leży. Przeszkadza 
to rolnikom, którzy nie mają możliwości dojechać do rzepaku ponieważ leży ono na nieużywanej drodze 
do Anglit. Pani Sołtys zapytała, kiedy remont dojdzie do skutku ponieważ łatanie nie rozwiązuje 
problemów na dłuższą metę.

Pan Żukowski odpowiedział, że droga miała zostać naprawiana dzisiaj, ale wypadło awaryjnie działanie 
w Rogajnach. Zaczynają się tam roboty telekomunikacyjne i to kruszywo przeszkadza więc Pan 
Kierownik z Panem Sołtysem Rogajn postanowili teren, na którym leży kruszywo uwolnić. Prace w 
miejscowości Łukszty zostaną rozpoczęte w poniedziałek. 

Głos zabrała Radna Dorota Dragan. Złożyła wniosek o poprawę drogi do nowo wybudowanych 
budynków na ul. Spółdzielczej. Chodzi o przejazd i wyrównanie. 

Pan Żukowski odpowiedział, że są już tam zgromadzone płyty. Gmina będzie uzupełniać i dostosowywać 
do warunków możliwych do wykonania z punktu widzenia finansowego. 

Radna Dorota Dragan zapytała, czy będą to dojazdy od strony ul. Spółdzielczej i od strony ul. Kopernika.

Pan Żukowski odpowiedział, że płyty są zgromadzone i dzisiaj zakończona została budowa zjazdu drogi 



527 na wysokości myjni samochodowej. Tam będzie zjazd, który umożliwi połączenie z drogą do ul. 
Heweliusza i ul. Spółdzielczej. Te działania są zaplanowane i będą wykonane. 

Informacja dotycząca dróg publicznych na terenie Miasta i Gminy Pasłęk przygotowana na sesję Rady 
Miejskiej w Pasłęku w dniu 28 maja 2024 r. stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

Ad pkt 8. 
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w ostatnim okresie międzysesyjnym.
Sprawozdanie z prac Burmistrza Pasłęka w okresie od  28 marca 2024 r. do 28 maja 2024 r. przedstawiła 
Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk (załącznik nr 7 do niniejszego protokołu).

Głos zabrała Radna Elżbieta Hulanicka poprosiła Panią Burmistrz o uściślenie. W sprawozdaniu była 
mowa o realizacji nowych projektów na przebudowy dróg. W materiałach sesyjnych jest informacja o 
przebudowie drogi Kolonia Zdroje wraz z oświetleniem drogowym a w sprawozdaniu nie było. Radna 
zapytała czy to też będzie realizowane. 

Burmistrz Pasłęka odpowiedziała, że na pewno będzie realizowane, a to jest błąd drukarski kopiuj-wklej z 
wcześniejszego materiału. 

Ad pkt 9. 
Zapytania i wnioski sołtysów.

Głos zabrał sołtys sołectwa Nowy Cieszyn, który zwrócił się z prośbą o wykonanie etapowo asfaltu na 
drodze Sałkowice – Nowy Cieszyn.

Ad pkt 10. 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi 
oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2023 r. o działalności 
pożytku publicznego i wolontariacie, działającymi na terenie gminy Pasłęk.

Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy na 2023 rok z organizacjami pozarządowymi oraz 
podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy z dnia 24 kwietnia 2023 r. o działalności pożytku 
publicznego i wolontariacie, działającymi na terenie gminy Pasłęk stanowi załącznik nr 8 do niniejszego 
protokołu.

Ad pkt 11. 
Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 
oraz Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023.

Raport z wykonania Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 
Przeciwdziałania Narkomanii na rok 2023 stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.

Ad pkt a) 
Ocena zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej.

Głos zabrała Pani Agnieszka Pocełujko, która przedstawiła ocenę zasobów pomocy społecznej opartej o 
analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku zapytał, czy w Pasłęku istnieje potrzeba działalności 
spółdzielni socjalnej.

Pani Pocełujko odpowiedziała, że na terenie gminy działa niewiele organizacji pozarządowych 
działających w obszarze pomocy społecznej. Taka inicjatywa byłaby bardzo potrzebna, ale wymagałoby 
to przygotowania osób do prowadzenia takiej działalności. 



Radni nie wnieśli uwag do ww. oceny.
Ocena zasobów pomocy społecznej oparta o analizę lokalnej sytuacji społecznej i demograficznej stanowi 
załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 12. 
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 
2024 – 2030.
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024 – 
2030.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/39/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie uchwalenia 
Wieloletniej Prognozy Finansowej gminy Pasłęk na lata 2024 – 2030 stanowi załącznik nr 11 do 
niniejszego protokołu.

Ad pkt 13. 
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Pasłęk na 2024 rok.

Głos zabrała Pani Bożena Adamczyk Skarbnik Gminy, która powiedziała, że Pani Burmistrz w 
sprawozdaniu wspomniała o dokumentacji przebudowy ul. Kopernika wewnętrzna i ul. Polnej 
wewnętrzna. Dokumentacja 150 tys. zł. W załączniku nr 3 poz. 11-14 to pozycje omawiane na spotkaniu. 
Z tych zagadnień zabrane by było łącznie 150 tys. zł żeby dołożyć jeszcze przebudowę ul. Kopernika 
wew. i ul. Polnej wew. Pani Skarbnik poprosiła o przegłosowanie autopoprawki do tej uchwały.

Przewodniczący Rady poinformował, że przegłosowana zostanie uchwała z autopoprawkami.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy Pasłęk na 2024 rok.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/40/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie zmiany budżetu 
gminy Pasłęk na 2024 rok stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu.



Ad pkt 14. 
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Pasłęka.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Pasłęka.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/41/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie ustalenia 
wynagrodzenia Burmistrza Pasłęka stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 15. 
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków (na realizację zadania pn. 
"BAROKOWE BAPTYSTERIUM – prace konserwatorskie i restauratorskie w kościele pw. św. 
Piotra i Pawła w Mariance k. Pasłęka. Konserwacja i restauracja wybranych elementów zwieńczeń 
bramki i figury alegoryczne z gzymsu wieńczącego").

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków (na realizację zadania pn. "BAROKOWE 
BAPTYSTERIUM – prace konserwatorskie i restauratorskie w kościele pw. św. Piotra i Pawła w 
Mariance k. Pasłęka. Konserwacja i restauracja wybranych elementów zwieńczeń bramki i figury 
alegoryczne z gzymsu wieńczącego").. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/42/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie udzielenia dotacji 
celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru 
zabytków stanowi załącznik nr 14 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 16.
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i 
roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków (na realizację zadania pn. 
"Konserwacja i restauracja konfesjonału barokowego z kościoła pw. św Bartłomieja w Pasłęku").



Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty 
budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru zabytków (na realizację zadania pn. "Konserwacja i 
restauracja konfesjonału barokowego z kościoła pw. św Bartłomieja w Pasłęku").. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/43/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie udzielenia dotacji 
celowej na prace konserwatorskie, restauratorskie i roboty budowlane przy obiekcie wpisanym do rejestru 
zabytków stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 17. 
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulicy Augusta Steffena w mieście Pasłęk.

Głos zabrał Pan Henryk Żukowski Kierownik referatu BGK, który poinformował, że w dniu 24.01.2024 
r. do urzędu wpłynął wniosek ws. zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego i ten 
wniosek jest krótki i lakoniczny. Mówi on o zmianie planu zagospodarowania działki nr 79/12, 79/7, 
79/13 i 79/18. Wnioskodawca chce umieścić zabudowę mieszkaniową 4 kondygnacyjną (w tym 
poddasze) o wysokości 15 m. Kierownik poinformował, że ze względu na to, że jest to uchwała 
intencyjna to jeśli radni zdecydują się na przegłosowanie uchwały, urząd będzie mógł przystąpić do 
rozpoczęcia procedury. Procedura będzie obejmowała teren pod względem krajobrazowym oraz prawa 
architektonicznego i krajobrazowego. Będzie wpływ na to jak ten plan będzie wyglądał. Będzie można 
prosić urbanistów aby w planie była odpowiednia ilość miejsc parkingowych czy odpowiednia 
powierzchnia zieleni. Uchwała pozwoli przystąpić urzędowi do działań, które doprowadzą do pewnych 
rozwiązań urbanistycznych, które będą akceptowalne przez radę i zainteresowanego. Najpierw jest 
uchwała intencyjna, później organizuje się przetarg na urbanistę, który wykona plan zagospodarowania. 
Będzie on konsultowany z urzędnikami oraz z radnymi. Po opracowaniu planu organizowane są 
konsultacje społeczne i zbierane uwagi. Uwagi są przedstawiane radzie do akceptacji bądź odrzucenia. 
Następny krok to głosowanie nad przyjęciem bądź odrzuceniem tego planu. Radni mają pierwsze i 
ostatnie słowo na temat konstrukcji planu zagospodarowania przestrzennego. Nowy plan 
zagospodarowania różni się od starego wysokością budynków, z 10 m na 15 m. Czy będzie to 
akceptowalna wysokość to się okaże przy konstrukcji przez urbanistę i konserwatora zabytków. Bardzo 
ważne jest to aby budynek nie przysłaniał wzgórza zamkowego. Na sali obecny jest wnioskodawca Pan 
Stefan Zieliński i jeśli są pytania to można mu zadać. 

Głos zabrał Pan Stefan Zieliński, który poinformował, że zrodził się pomysł, aby ten teren wykorzystać 
do budowy osiedla mieszkaniowego. Przedsiębiorstwo dalej prowadzi działalność budowlaną, ale chce 
iść z duchem czasu. Teren, który jest własnością spółki, przedsiębiorstwo chce wykorzystać do budowy 
osiedla, które nie koliduje z terenem. Dach wielospadowy i zabudowa 4 kondygnacyjna bardziej pasuje 
do terenu. Zdaniem zarządu spółki będzie to bardzo atrakcyjne osiedle mieszkaniowe.

Przewodniczący Rady Miejskiej w Pasłęku zapytał Pana Żukowskiego, czy w starym planie 
zagospodarowania przestrzennego z 2010 r. są określone dachy płaskie. 



Pan Żukowski odpowiedział, że o dachu można dyskutować, ale na pewno jest zabudowa do 10 m. Dachy 
wielospadowe są dużo bardziej pasujące do otaczającego krajobrazu.

Przewodniczący zapytał, czy dachy płaskie na tym terenie byłyby akceptowalne, gdyby przedsiębiorca 
chciał budować takie na tym terenie.

Pan Żukowski odpowiedział, że byłyby akceptowalne.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 
przestrzennego w rejonie ulicy Augusta Steffena w mieście Pasłęk.
Wyniki głosowania
ZA: 11, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (11)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Kamil Oskroba, Jarosław 
Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Urszula Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, 
Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (2)
Andrzej Juniewicz, Wojciech Przybyłowski
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/44/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Augusta Steffena w 
mieście Pasłęk stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 18. 
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Sołtys Sołectwa Kwitajny 
dotyczącej zakupu przez gminę Pasłęk nieruchomości po byłym sklepie w Kwitajnach z 
przeznaczeniem na pomieszczenie magazynowo-gospodarcze dla Sołectwa Kwitajny.

Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji wniesionej przez Sołtys Sołectwa Kwitajny dotyczącej 
zakupu przez gminę Pasłęk nieruchomości po byłym sklepie w Kwitajnach z przeznaczeniem na 
pomieszczenie magazynowo-gospodarcze dla Sołectwa Kwitajny.. 

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski
PRZECIW (1)
Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński



Uchwała Nr VI/45/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie rozpatrzenia petycji 
wniesionej przez Sołtys Sołectwa Kwitajny dotyczącej zakupu przez gminę Pasłęk nieruchomości po 
byłym sklepie w Kwitajnach z przeznaczeniem na pomieszczenie magazynowo-gospodarcze dla Sołectwa 
Kwitajny stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19. 
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w 
Pasłęku skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w 
Pasłęku.
Radni nie wnieśli uwag do ww. projektu uchwały.

Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie przekazania Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku 
skargi na działalność Dyrektora Zakładu Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku.. 

Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/46/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie przekazania 
Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Pasłęku skargi na działalność Dyrektora Zakładu 
Gospodarki Komunalnej i Mieszkaniowej w Pasłęku stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 19. a) 
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela Gminy Pasłęk do Związku Gmin 
i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego w Ostródzie.

Głos zabrała Radna Urszula Szuniewicz, która zgłosiła radnego Kamila Oskrobę jako kandydata na 
przedstawiciela Gminy Pasłęk do Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego 
w Ostródzie.

Radny Kamil Oskroba wyraził zgodę.

Głosowano w sprawie:
Zamknięcie listy kandydatów.
Wyniki głosowania
ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (13)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Kamil Oskroba, Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula 
Szuniewicz, Grzegorz Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński



Głosowano w sprawie:
Podjęcie uchwały w sprawie wyboru dodatkowego przedstawiciela Gminy Pasłęk do Związku Gmin i 
Powiatów Kanału Elbląskiego i Pojezierza Iławskiego w Ostródzie.

Wyniki głosowania
ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2

Wyniki imienne:
ZA (12)
Dorota Dragan, Agnieszka Furtak, Aleksander Gajczewski, Elżbieta Hulanicka, Andrzej Juniewicz, 
Jarosław Pietrzykowski, Bogdan Pobiarżyn, Wojciech Przybyłowski, Urszula Szuniewicz, Grzegorz 
Wojciechowski, Bartłomiej Zalewski, Lidia Zawarczyńska
WSTRZYMUJĘ SIĘ (1)
Kamil Oskroba
NIEOBECNI (2)
Damian Olbryś, Jan Tyliński

Uchwała Nr VI/47/24 Rady Miejskiej w Pasłęku z dnia 28 maja 2024 roku w sprawie wyboru 
dodatkowego przedstawiciela Gminy Pasłęk do Związku Gmin i Powiatów Kanału Elbląskiego i 
Pojezierza Iławskiego w Ostródzie stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 20.
Przedstawienie przez Burmistrza Pasłęka Raportu o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2023 rok, o 
którym mowa w art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2023 
r. poz. 40).

Burmistrz Pasłęka Pani Elżbieta Wasiuk przedstawiła Raport o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2023 rok.

Raport o stanie Miasta i Gminy Pasłęk za 2023 rok, o którym mowa w art. 28 aa ustawy z dnia 8 marca 
1990 r. o samorządzie gminnym stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu.

Ad pkt 21. 
Odpowiedzi na zapytania i wnioski sołtysów.

Odpowiedzi na pierwsze pytanie sołtysa sołectwa Rogajny Pana Adama Buski, czy Pani Burmistrz 
wygłosi expose udzieliła Pani Elżbieta Wasiuk Burmistrz Pasłęka, która odpowiedziała, że o 
długotrwałych działaniach obejmujących 5-letnią kadencję burmistrza informowała w programie 
wyborczym Komitetu Wyborczego Wyborców Przyszłość Pasłęka. 
W odpowiedzi na drugie pytanie, czy zlikwidowana zostanie Szkoła Podstawowa w Rogajnach Pani 
Burmistrz odpowiedziała, że jest to temat, który cały czas powraca. Szkoła w Rogajnach liczy 100 
uczniów a w kolejnym roku szkolnym 97 uczniów. W klasie pierwszej ma być 8 uczniów, w drugiej 
klasie – 13 uczniów, w trzeciej klasie – 8 uczniów, w czwartej klasie – 10 uczniów, klasa piąta ma liczyć 
8 uczniów, klasa szósta – 12 uczniów, klasa siódma – 13 uczniów oraz klasa ósma – 11 uczniów. W 
przedszkolu funkcjonującym w Szkole w Szkole w Rogajnach jest 13 dzieci. Czworo pięciolatków i 
dziewięcioro sześciolatków. Analizy przyszłości szkoły jeszcze nie było, ale liczba mieszkańców i liczba 
urodzeń maleje. Pani Burmistrz poinformowała, że w okresie wakacyjnym prześledzi dokładnie arkusz 
organizacyjny i być może pozostanie 5 szkół. 
Odnosząc się do współpracy z sołtysami Pani Burmistrz odpowiedziała, że w czwartek 6 czerwca 2024 r. 
o godz. 15:30 odbędzie się spotkanie sołtysów wszystkich sołectw.  Pani Burmistrz chciałaby 
organizować takie spotkania raz w roku. Poza tym jeśli występuje taka konieczność i chęć spotkania się z 
radnymi częściej niż tylko na sesji Rady Miejskiej w Pasłęku to jest to temat otwarty, do 
przeanalizowania. Dodatkowo Pani Burmistrz chciałaby spotykać się z mieszkańcami sołectw na 
spotkaniach tzw. wiejskich.

Burmistrz Pasłęka odpowiadając na pytanie sołtysa sołectwa Nowy Cieszyna poinformowała, że urząd 
jest na etapie zbierania informacji zwrotnych od radnych, które informują o potrzebach lokalnych. Trzeba 



ułożyć to chronologicznie od tematów, które wymagają pilnej interwencji do takich, które będą mogły 
być zrealizowane być może za 5 lat. 

Następnie głos zabrał Pan Zbyszko Zieliński, odpowiadając radnemu Gajczewskiemu, który zadał pytanie 
w punkcie 7 porządku obrad, że dziura na ul. Bankowej została załatana.

Ad pkt 22. 
Sprawy różne.
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że radni zobowiązani są do złożenia oświadczeń 
majątkowych w terminie 30 dni od dnia złożenia ślubowania wraz z informacją o sposobie i terminie 
zaprzestania działalności gospodarczej z wykorzystaniem mienia gminy, w której uzyskali mandat. 
Oświadczenie  majątkowe  według  stanu  na  dzień  wymagalności  tegoż  oświadczenia  –  w  dwóch 
egzemplarzach,  będących  oryginałami  oraz  kopię  zeznania  podatkowego  (tzw.  PIT)  o  wysokości 
osiągniętego dochodu w 2023 roku – w dwóch egzemplarzach należy złożyć Przewodniczącemu Rady 
Miejskiej w Pasłęku. Oświadczenia radni mają składać w terminie do 4 czerwca 2024 r. pok. 29 do Pani 
Młynarczyk.

Następnie Przewodniczący podał termin kolejnej sesji Rady Miejskiej w Pasłęku, która planowana jest na  
27 czerwca 2024 r. (czwartek) godz. 13:00.

Przewodniczący Rady poinformował także, że dyżur pełni w środy od godz. 12:30 do godz. 14:30.

Ad pkt 23. 
Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący zamknął obrady sesji.
Na tym protokół zakończono.

Przewodniczący
Rady Miejskiej w Pasłęku

mgr Bogdan Pobiarżyn

Sekretarz obrad:
Agnieszka Furtak

Protokół przygotowała:
Diana Stefanowska


